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Protokół Nr XXXVIII/2022 

z sesji Rady Gminy Mszana w dniu 19 stycznia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 19 stycznia 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 
16:03 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 
1. Rafał Bura 
2. Roman Bura 
3. Roman Goik 
4. Magdalena Herman 
5. Marek Kotula 
6. Piotr Kuczera 
7. Celina Mizia 
8. Tomasz Mrowiec 
9.  Ilona Mura 
10.  Krzysztof Rduch 
11.  Elżbieta Skorupa 
12.  Wioleta Szotek 
13.  Ewa Wawrzyczny 
14.  Beata Wieszołek. 

Nieobecny był Przewodniczący Rady Marek Liśnikowski. 

Pkt. 1 i 2. Otwarcie sesji 

Sesję otworzył i poprowadził Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz 
Mrowiec.  

Na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że sesja jest prawomocna. 
Następnie powitał Radnych, zaproszonych gości, Wójta Mirosława Szymanka, Z-
cę Wójta Błażeja Tatarczyka, Z-cę Skarbnika Renatę Rojek, Sekretarz Joannę 
Szymańską oraz kierowników i pracowników Urzędu Gminy. 
Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
Sesja była transmitowana na żywo: 
https://www.youtube.com/watch?v=bPQfmpfhpC8 

Pkt. 3. Przedstawienie porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad sesji:  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Sprawdzenie listy obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXXVII/2021 Rady Gminy Mszana z dnia 20 
grudnia 2021 r. 
5. Podsumowanie inwestycji przebudowy drogi wojewódzkiej DW 933 – ul. 
Wodzisławskiej w Mszanie.  
6. Sprawozdania z prac komisji. 
7. Informacje przedstawicieli Gminy w związkach międzygminnych i 
stowarzyszeniach za II półrocze 2021 r. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
• a/ zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Mszana na lata 2022 - 2029 
• b/ uchwalenia Programu Współpracy Gminy Mszana z Organizacjami 
Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2022 rok 
• c/ przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 
paliwa gazowe dla Gminy Mszana na lata 2022-2036. 
9. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
10. Wolne wnioski i zapytania. 
11. Zakończenie obrad. 
 
Następnie poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 17 
stycznia został omówiony i zaopiniowany dodatkowy projekt uchwały  w 
sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu na czas nieoznaczony pomieszczenia o powierzchni 10 
m kw. zlokalizowanego na parterze budynku Urzędu Gminy w Mszanie przy ul. 
1 Maja 81 na rzecz wnioskodawcy. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad rozszerzeniem porządku obrad o 
ten projekt. 
Głosowano w sprawie: Rozszerzenia porządku obrad o dodatkowy projekt 
uchwały. 
Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof 
Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Marek Liśnikowski 
Prowadzący obrady stwierdził, że w punkcie 8. Podjęcie uchwał jako podpunkt 
d. będzie głosowany projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na czas 
nieoznaczony pomieszczenia o powierzchni 10 m kw. zlokalizowanego na 
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parterze budynku Urzędu Gminy w Mszanie przy ul. 1 Maja 81 na rzecz 
wnioskodawcy. 
 
Nie było innych wniosków o zmianę zaproponowanego porządku obrad. 
Prowadzący obrady stwierdził, że punkty 1-3 zostały zrealizowane i przeszedł 
do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu 

Do protokołu z sesji nr XXXVII/2021 Rady Gminy Mszana z dnia 20 grudnia 2021 
r.  nie było uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z sesji nr XXXVII/2021 Rady Gminy 
Mszana z dnia 20 grudnia 2021 r. 
Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof 
Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Marek Liśnikowski 
Protokół został przyjęty. 

Pkt. 5. Podsumowanie inwestycji przebudowy drogi wojewódzkiej DW 
933 – ul. Wodzisławskiej w Mszanie  

Kalendarium wydarzeń i decyzji związanych z zabiegami o remont DW 933 - ul. 
Wodzisławskiej przedstawiła Kierownik Referatu Planowania i Inwestycji, Pani 
Aleksandra Tkocz. Starania o wykonanie remontu DW 933 trwały od roku 2011. 
W tym czasie Wójt Gminy odbył wiele rozmów z przedstawicielami ZDW, 
kolejnymi marszałkami Województwa Śląskiego, radnymi Semiku Śląskiego, 
parlamentarzystami. Ważny rok dla realizacji zadania to rok 2016. Wówczas 
ZDW przystępuje do opracowania dokumentacji projektowej przebudowy drogi 
wojewódzkiej nr 933 – wykonawcą zostaje firma Getinsa Polska Sp.z.o.o – 
późniejsza TPF Sp.z.o.o. Również we wrześniu 2016 r. ZDW złożył wniosek do 
RPO WSL 2014-2020 Działanie 6.1 Drogi Wojewódzkie  - na remont DW 933. 
Koszt inwestycji 144,6 mln zł, w tym dofinansowanie z UE – 122,9 mln zł. 
Nabór wniosków o dofinansowanie projektów był prowadzony od dnia 
31.10.2016 r. do dnia 29.12.2016 r. W tym czasie zrodził się kolejny problem, 
ponieważ istniało zagrożenie, że  dla inwestycji będzie nałożony przez RDOŚ w 
Katowicach obowiązek sporządzenia raportu oddziaływania na środowisko, co 
znacznie opóźniłoby termin realizacji i być może zniweczyło próby pozyskania 
środków zewnętrznych. 
Na początku października odbyło się spotkanie w RDOŚ w Katowicach, efektem 
było odstąpienie od konieczności wykonania raportu. W 2017 r. następuje 
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pierwsza ocena wniosków o dofinansowanie - DW 933 nie znalazła się na liście 
inwestycji dofinansowanych. ZDW złożył odwołanie. 30 sierpnia Instytucja 
Organizująca Konkurs informuje, że w dniu 29 sierpnia 2017 r. Zarząd 
Województwa Śląskiego dokonał aktualizacji listy projektów ocenionych i 
wybranych do dofinansowania. Wskutek rozstrzygniętych protestów złożonych 
w ramach procedury odwoławczej oraz uwzględniając wolne środki finansowe 
możliwe do rozdysponowania przebudowa drogi wojewódzkiej nr 933, znalazła 
się na liście do dofinansowania. 
Kolejny problem pojawił się po otwarciu ofert w trakcie procedury 
przetargowej organizowanej przez Zarząd Dróg Wojewódzkich - okazało się, że 
nawet najtańsza z przedstawionych przekracza o ok. 26 mln zł zabezpieczone 
środki na nieco ponad 7 km odcinek przebiegający przez Mszanę i Wodzisław Śl. 
Przebudowa stanęła pod dużym znakiem zapytania. Możliwości były dwie. 
Dołożyć brakujące miliony i zrealizować remont albo ogłosić jeszcze jeden 
przetarg.  
Władze województwa podjęły decyzję o dołożeniu środków. 
5.09.2019 r. została podpisana przez ZDW umowa z firmą Strabag 
Infrastruktura Południe Sp. z o.o. Umowa objęła dwa odcinki: odcinek I - na 
terenie gmin Wodzisław Śląski i Mszana, odcinek II - na terenie gmin Pawłowice, 
Pszczyna i Suszec. Przekazanie terenu budowy nastąpiło 18.09.2019 r. Termin 
zakończenia i rozliczenia zadania: 30.11.2021 r. Koszt inwestycji: odcinek I: 
75.453.549,64 zł brutto, odcinek II: 143.401.682,16 zł - brutto. Wartość 
dofinansowania z Unii Europejskiej: 140.001.580,03 zł 
Zakres inwestycji obejmował m.in.: przebudowę drogi o długości 7,2 km do 
parametrów klasy G, ujednolicenie szerokości jezdni i poboczy, przebudowę 
istniejącej konstrukcji nawierzchni z dopuszczeniem nacisku osi 11,5 tony, 
budowę i przebudowę odcinków chodników, ciągów pieszo-rowerowych na 
całym przebiegu inwestycji, budowę zjazdów, zatok autobusowych, skrzyżowań, 
budowę 4 skrzyżowań z sygnalizacją świetlną, budowę i przebudowę: 2 
obiektów mostowych, 2 przepustów, budowę i przebudowę kanalizacji 
deszczowej, przebudowę sieci gazowej, budowę i przebudowę sieci oświetlenia 
ulicznego, wykonanie ekranów akustycznych, budowę na całej długości kanału 
technologicznego. 
 
Następnie został wyemitowany materiał filmowy prezentujący stan obecny 
drogi w porównaniu do stanu sprzed remontu. Materiał filmowy stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
Na zakończenie prezentacji Wójt Gminy Mirosław Szymanek podziękował 
dyrektorowi Zarządu Dróg Wojewódzkich, władzom województwa, firmie 
Strabag, która zrealizowała inwestycję oraz pracownikom Urzędu Gminy, którzy 
ze strony samorządu wspierali inwestycję, na czele z Z-cą Wójta Panem 
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Błażejem Tatarczykiem. Wyraził też podziękowania dla przedsiębiorców i 
mieszkańców najbardziej dotkniętych uciążliwościami, bo tylko dzięki ich 
zrozumieniu udało się sprawnie przeprowadzić tę inwestycję. 
Następnie głos zabrał Dyrektor ZDW w Katowicach, Pan Zbigniew Tabor, 
uczestniczący w posiedzeniu on-line. Podkreślił, że wójt Mszany bardzo zabiegał 
o tę przebudowę i był stale w kontakcie podczas prowadzonych prac. Taka 
współpraca na etapie realizacji jest bardzo ważna, bo choć inwestycja była 
wojewódzka, to władze gminy są najbliżej mieszkańców i ich problemów, które 
też starano się na bieżąco rozwiązywać. Dyrektor wspomniał o trudnych 
początkach budowy, związanych z protestami przedsiębiorców,  które udało się 
załagodzić dzięki działaniom gminy. Podziękował również za cierpliwość i 
wyrozumiałość mieszkańcom, dla których cały proces przebudowy był z 
pewnością bardzo uciążliwy. 
Podkreślił, że droga została przebudowana praktycznie od podstaw, za 10-15 lat 
trzeba będzie jedynie poprawić warstwę ścieralną, natomiast to, co jest pod 
spodem będzie służyło 50 lat bez konieczności napraw.  
 
Dziękując za przeprowadzenie inwestycji Pan Wójt zaprezentował specjalne 
tableau z podziękowaniami dla Dyrektora ZDW Pana Zbigniewa Tabora, 
Marszałka Województwa Śląskiego, Pana Jakuba Chełstowskiego oraz 
Dyrektora Oddziału Katowice Strabag Infrastruktura Południe Sp. z o.o. Pana 
Witolda Bembenka. Zostaną one w najbliższym czasie przekazane.  
Dyrektor Z. Tabor zapewnił, że przyjedzie odebrać podziękowania osobiście, na 
jednej z kolejnych sesji.  

Pkt. 6. Sprawozdania z prac Komisji złożyła: 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Beata Wieszołek z 
łączonego posiedzenia Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji 
Spraw Społecznych z dnia 17 stycznia 2022 r.: 

Na posiedzeniu Komisje omawiały i pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał 
na dzisiejszą sesję. Zostały również przedstawione materiały związane z 
inwestycjami pozagminnymi, które ingerują w teren gminy: Centralny Port 
Komunikacyjny, plany linii elektroenergetycznej 2x400kV. 
W sprawie CPK Komisja Budżetu i Infrastruktury oraz Komisja Spraw 
Społecznych przyjęły wniosek w sprawie negatywnej opinii co do 
zaproponowanych wszystkich wariantów przebiegu CPK przez teren gminy 
Mszana: Komisje opiniują negatywnie wszystkie przesłane do konsultacji trasy 
przebiegu kolei dużych prędkości i protestują przeciwko poprowadzeniu CPK 
przez teren gminy. 
Na posiedzeniu zostały omówione przyjęte do realizacji w roku 2022 zadania 
inwestycyjne. Komisje zapoznały się ponadto z zadaniami realizowanymi w 
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ramach Funduszu Sołeckiego w 2021 r. i harmonogramem realizacji zadań 
przyjętych na 2022 r. 
Omówiono także zasady Programu Ograniczania Niskiej Emisji na 2022 rok. 
Został również pozytywnie zaopiniowany projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mszana w 2022 roku, który przed 
przedłożeniem na sesję Rady Gminy zostanie wysłany do zaopiniowania 
właściwym organom. 
Do sprawozdania nie było pytań. 

Pkt. 7. Informacja przedstawicieli w związkach międzygminnych 

Sprawozdanie z odbytych sesji Zgromadzenia Międzygminnego Związku 
Komunikacyjnego z siedzibą w Jastrzębiu Zdroju przedstawił Radny delegat 
Roman Bura. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Sprawozdanie z prac Zarządu MZK przedstawił Wójt Gminy Mirosław Szymanek 
– stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Pan Wójt poinformował ponadto, że miniony rok był bardzo trudny dla MZK, 
transport zbiorowy był narażony na negatywne skutki COVID. W trakcie 
lockdownu i w okresie nauki zdalnej zanotowano znaczny spadek liczby 
sprzedanych biletów, konieczne było stosowanie wielu ograniczeń. 
Do informacji nie było pytań. 
 
Informację z prac w Międzygminnym Związku Wodociągów i Kanalizacji w 
Wodzisławiu Śl. przedstawił Radny delegat Roman Goik – stanowi załącznik nr 7 
do protokołu. 
 
Sprawozdanie z prac Zarządu MZWiK przedstawił Wójt – stanowi załącznik nr 8 
do protokołu. 

Pytania zadawali: 

 Radny Piotr Kuczera poprosił o przybliżenie tematu powołania zespołu 
ds. uregulowania kwestii odprowadzania wód opadowych. 

 Pan Wójt wyjaśnił, że jest członkiem tej komisji, jej pierwsze spotkanie 
odbyło się 12 stycznia tego roku w Urzędzie Miasta Wodzisławia Śl. W 
ramach MZWiK gminy szukają rozwiązań jak przeciwdziałać 
podtopieniom i zalewaniu posesji po ulewach. Wodzisław zlecił 
wykonanie dla swojego terenu analizy, która obejmuje inwentaryzację 
stanu istniejącego, analizę hydrologiczną, zakres zlewni itp. Zespół 
zastanawiał się, czy taką analizę powinna również przeprowadzić każda z 
gmin regionu, czy MZWiK jako związek. Kwestia jest skomplikowana, 
ponieważ na dzień dzisiejszy MZWiK nie ma w statucie takich działań. 
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Należy przeanalizować, jakie zmiany byłyby konieczne w statucie oraz jak 
podzielić zakres odpowiedzialności poszczególnych gmin i rozwiązać 
kwestie finansowania. Będą niezbędne dalsze analizy w tej sprawie. 

 Pan Radny Kuczera zapytał, czy na 2022 roku jest planowana na terenie 
gminy modernizacja lub budowa nowych odcinków sieci wodociągowej. 

 Pan Wójt odpowiedział, że są plany modernizacji. Szczegóły omówi 
Kierownik Referatu GKiFZ w wolnych głosach.  

Więcej pytań nie było. 

Pkt. 8. Podjęcie uchwał 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad - podjęcia uchwał w sprawie: 
 a/ zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mszana na lata 2022 - 2029, 
Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 17 
stycznia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Do projektu nie było pytań.  
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Mszana na lata 2022 – 2029, 
Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof 
Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Marek Liśnikowski 
Uchwała Nr XXXVIII/262/2022 została podjęta. 
 

 b/ uchwalenia Programu Współpracy Gminy Mszana z Organizacjami 
Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2022 rok, 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 17 
stycznia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
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- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Nie było pytań do projektu.  
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: uchwalenia Programu Współpracy Gminy Mszana z 
Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2022 rok,  
Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof 
Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Marek Liśnikowski 
Uchwała Nr XXXVIII/263/2022 została podjęta. 
 

 c/ przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 
paliwa gazowe dla Gminy Mszana na lata 2022-2036, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 17 
stycznia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Prowadzący obrady poinformował, że w projekcie zauważono omyłki pisarskie 
w załączniku do uchwały - w tabeli nr 24 na str. 62 załącznika. Należy je 
sprostować przed podjęciem uchwały: 
- w punkcie 3 jest Maszna, powinno być: Mszana 
- w punkcie 4 podano niewłaściwą nazwę szkoły – treść powinna brzmieć: 
Termomodernizacja Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Połomi 
- w punkcie 5 podano niewłaściwą nazwę szkoły – treść powinna brzmieć: 
Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Gogołowej. 
Nie było innych uwag.  
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały z 
poprawkami w pisowni. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 
energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Mszana na lata 2022-2036, 
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Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof 
Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Marek Liśnikowski 
Uchwała Nr XXXVIII/264/2022 została podjęta. 
 

 d/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu na czas nieoznaczony pomieszczenia o 
powierzchni 10 m kw. zlokalizowanego na parterze budynku Urzędu 
Gminy w Mszanie przy ul. 1 Maja 81 na rzecz wnioskodawcy, 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że projekt został omówiony i był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz 
Komisji Spraw Społecznych w dniu 17 stycznia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczących tych komisji: 
- Pan Rafał Bura, Przewodniczący KSS: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 
- Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt. 
Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na czas nieoznaczony 
pomieszczenia o pow. 10m2 zlokalizowanego na parterze budynku urzędu 
Gminy w Mszanie przy ul. 1 Maja 81 na rzecz wnioskodawcy 
Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, Krzysztof 
Rduch, Elżbieta Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Marek Liśnikowski 
Uchwała Nr XXXVIII/265/2022 została podjęta. 
 
Prowadzący obrady poinformował o wyczerpaniu tego punktu porządku obrad i 
przeszedł do kolejnego.  

Pkt. 9. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie 
międzysesyjnym 

Informacja Wójta Gminy o zarządzeniach podjętych w okresie międzysesyjnym 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Sprawozdanie Wójta Gminy z odbytych spotkań w okresie od 21.12.2021 r. do 
19.01.2022 r. stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Pytania zadawali: 

 Radny Piotr Kuczera – o tematy spotkań z przedstawicielami JSW, Zarządem 
Koła Gospodyń Wiejskich w Połomi oraz w sprawie rewitalizacji centrum 
Gogołowej. 

 Pan Wójt odpowiedział, że spotkanie z JSW dotyczyło określenia planu 
współpracy w 2022 roku, a także pozyskania przez gminę informacji, które 
tereny zostały przekazane w ostatnim czasie do Spółki Restrukturyzacji 
Kopalń. Zostało też ustalone, że przedstawiciele JSW przyjadą na spotkanie z 
radnymi, aby przedstawić ten temat. Termin komisji zostanie ustalony, gdy 
pozwoli na to sytuacja epidemiczna.  
Również spotkanie z KGW Połomia dotyczyło ram współpracy na bieżący rok 
oraz podsumowania ubiegłorocznych działań i współpracy z GOKiR. 
Natomiast spotkanie z Panem Rafałem Goli, właścicielem firmy, która jest 
wykonawcą rewitalizacji oraz z dyrektorem realizującym rewitalizację, 
odbyło się dzisiaj i dotyczyło problemów związanych z tą inwestycją. 
Przedstawiciele firmy pokazali zakres prac i ich harmonogram, pojawił się 
znów ze strony firmy problem przesunięcia terminu zakończenia zadania. 
Pewne prace nie mogą być teraz wykonane, np. betonowanie przy 
zapowiadanych mrozach, ponadto opóźnienia na budowie są związane z 
COVID, a także bardzo trudną sytuacją w branży budowlanej. Ceny szybują w 
górę, brakuje materiałów. Dyrektor firmy sugerował, że jeśli ten trend się 
nie odwróci, trudno będzie dokończyć inwestycję. 

Więcej pytań w tym punkcie nie było. 

Pkt. 10. Wolne wnioski i zapytania 

W tym punkcie Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że w dniu 10 stycznia 
wpłynęła do Rady Gminy skarga na Dyrektor Przedszkola „Wesoły dzwoneczek” 
w Mszanie Panią Beatę Tomanek.  Przewodniczący Rady skierował ją zgodnie ze 
statutem Gminy Mszana do wstępnej analizy przez Komisję Skarg, Wniosków i 
Petycji. Posiedzenie Komisji w tej sprawie zostało zwołane na 24 stycznia br. 

Dalej w tym punkcie głos zabierali: 

 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Funduszy Zewnętrznych 
Dorota Rajszys przekazała informacje, o które pytał Pan Radny P. Kuczera w 
temacie rozbudowy i modernizacji sieci wodociągowej w 2022 roku. PWiK 
planuje w bieżącym roku kontynuację modernizacji sieci w Połomi przy ul. 
Centralnej – 1600 metrów sieci, co stanowi koszt 400.000 zł. W kolejnych 
latach mają być modernizowane następne odcinki po 1600 metrów, co w 
sumie da 8 km zmodenizowanej sieci za kwotę 2.250.000 zł. 
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 W tym temacie Wójt M. Szymanek zaznaczył, że chodzi tylko o sieci 
wodociągowe. Zadaniami z zakresu kanalizacji zajmuje się na naszym terenie 
Jastrzębski Zakład Wodociągów i Kanalizacji.  

 Radna Wioleta Szotek zadała pytanie, czy wiadomo, jakie prace są 
prowadzone na ul. Leśnej przy posesji nr 14. Jeżdżą tam ciężarowe 
samochody, cały odcinek drogi od tego numeru jest pokryty błotem.  

 Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójta Pan Błażej Tatarczyk – prawdopodobnie 
chodzi o prace związane z rekultywacją i odprowadzeniem wody 
wysiąkającej spod hałdy do pobliskiego rowu. Oczywiście nie może być tak, 
że cała droga jest brudna. Gmina będzie w tej sprawie interweniować. 

 Radna Elżbieta Skorupa zadała pytanie, kto będzie odbierał opakowania po 
balotach i nawozach od rolników, czy coś ruszyło w tej sprawie? 

 Kierownik D. Rajszys odpowiedziała, że urząd monitoruje, czy pojawią się 
projekty, w ramach których gmina mogłaby złożyć wniosek o dotację na 
odbiór tych odpadów. Gdy tylko się pojawią, będzie składany wniosek. Na 
dzień dzisiejszy rolnicy sami muszą utylizować te odpady. Odpady z 
działalności rolniczej są traktowane tak jak odpady z działalności 
gospodarczej – rolnik we własnym zakresie musi mieć podpisaną umowę z 
firmą, która je zutylizuje. Gmina na PSZOK nie przyjmuje odpadów z 
działalności, a jedynie te, które powstają w gospodarstwach domowych. 

 Radny P. Kuczera zadał pytanie, czy mieszkańcy mogą płacić za śmieci w 
ratach miesięcznych oraz czy nie zmieniają się numery kont, na które mogą 
wpłacać te opłaty? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Renata Rojek, Z-ca Skarbnika Gminy – mieszkaniec 
ma możliwość miesięcznej płatności za odbiór odpadów komunalnych. 
Numery kont się  nie zmieniają, więc można już uiszczać opłatę. Do 
mieszkańców trafią jednak nowe pisma z obowiązującą w tym roku stawką i 
wyliczeniem wysokości opłaty. Będą wysyłane jeszcze w styczniu. 

 Radny Roman Goik zwrócił uwagę, że wielu mieszkańców jest 
zainteresowanych tematem szybkich kolei CPK. Warto zachęcić ich do 
wzięcia udziału w konsultacjach, które odbędą się 7 lutego. 

 Pan Wójt przypomniał, że temat CPK był szeroko omawiany na łączonym 
posiedzeniu komisji w dniu 17 stycznia. Gmina od początku protestuje 
przeciw planom inwestycji, gdyż zaproponowane rozwiązania mocno 
ingerują w życie samorządu i mieszkańców. Nie tylko tych, którzy znajdą się 
w sąsiedztwie planowanej linii, ale wszystkich mieszkańców. Szybka kolei 
przetnie bowiem wiele ulic i zmieni układ drogowy w gminie, będzie też 
powodowała inne uciążliwości. Na komisji ustalono, że radni będą zbierać 
podpisy od zainteresowanych mieszkańców. Wójt zaprosił też wszystkich 
chętnych na konsultacje, które odbędą się 7 lutego o godz. 12.00 w Mszanie, 
a o 17.00 w Połomi. Prawdopodobnie zostaną zorganizowane w szkołach, 
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gdzie są największe sale. Na spotkaniu można będzie zadać pytania 
przedstawicielom CPK i wyrazić swoją opinię w sprawie przebiegu. 

 Radny P. Kuczera poprosił o interwencję pracowników brygad technicznych 
na chodniku przy ul. Centralnej w rejonie przepustu – znów trzeba tam 
poprawić ułożenie kostki. Natomiast na odcinku ul. Przyległej w rejonie 
posesji nr 7, gdzie JZWiK położyło nową nakładkę po pracach 
kanalizacyjnych, tworzą się zapadliska. Radny poprosił o interwencję. 

Więcej pytań i głosów w tym punkcie nie było.  

Pkt. 11   

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz 
Mrowiec zamknął obrady XXXVIII sesji Rady Gminy Mszana.       
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
/-/  
Tomasz Mrowiec 
 
Protokołowała                                                 
/-/  
Mirosława Książek-Rduch                                      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


